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Protokół posiedzenia Zarządu Dzlelnicy XVtlI nr 71

w dniu 21.06.20l2 r.
l. Plowadz4cy stwierdził prawomocność posiedzenia - w załączeniu lista obecności.
2. Prowadzący posiedzenie - Przewodniczący Zarządu Dzielnicy XVIII Stanisław Moryc
3. Czas trwania obrad godz. 16.30 - l9.00

Przewodniczący odczytał projekt porządku obrad:
A/ strona WWW dzielnicy,
B/ pĄeĘ uchwał na sesję,
C/ pisma wniesione/odpowiedzi na pisma.
D/ delegacje radnych,
E/ informacje poszczególnych człoŃów zarądu w zakesie ich kompetencji
E. t/ Stanisław Moryc,
E.2l Józef Szuba,
E.3/ Krystyna Jastrzębska,
E.4/ Wiesława Zboroch,
E.5/ Mariusz Woda,
F/ Kalendarium,
Projekt porządku przyjęto jednogłośnie , bez z.astrzeiri1.
Głosowało: 5 członków, za - 5 przeciw - 0, wstrzymało się - 0.

Pżyjęto protokół z 70 posiedzsnia Zarządu w dniu 14 czerwca2012.
Głosowało: 4 członków, za - 4 przeciw - 0, wstrzymało się - 0.

Ad. A
Zarząd omówił sprawę zamiesznzaliamateriałów na stronie WWW Dzielnicy.
Cłosowało: 5 człoŃów, za - 5 przeciw - 0, wstrzymało się - 0.

Ad. B
Zarąd omówił i wstępnie przygotował pĄekt uchwaĘ:
- w sprawie podziału środków przeznaczonych na przedsięwzięcia priorytetowe Dzielnicy XVIII w 20l3 roku.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 5 członków, za - 5 przeciw - 0, Wstrzymało się ,0.

Ad. c
Prowadzący Stanisław Moryc rozdzielił pisma przychodzące i wychodące od nr ll34ll2 do nr 1192112 i
skierował do poszczególnych CzłoŃów Zarządu.
Pisma:
- MoPS - wniosek - zadania priorytetowe - Dz-l8.3025.2.3l,2012
- Wydział Bezpieczeń§twa i ZarządzaniaKlyzysowego UMK - wniosek - ,,Bezpieczny Kraków" - Dz-

18 .3025 .l .,1 .20|2
- Straż Miejska Miasta Knkowa - \ł,niosek -,,Bezpiecmy Kraków" - Dz-l8.3025.1.7.2012
- Wydział §praw §połecmych UMK - wniosek - zadaniapowierzone z zakresu problematyki osób

niepełnosprawnych - Dz-18 .3025 .l .8 .?012
- Zespół Szkół Specjalnych Nr 14 - wniosek - zadaniapowierzone z zabesu problematyki osób

niepełnosprawnych - Dz- l 8.3025. 1.8.20 l2
- Biuro ds. Ochrony Zdrowia UMK - wniosek - zadania powierzone z zakesu problematyki osób

niepehosprawnych - Dz-l8,3025,|.8.2012
- Zespół Szkół ogólnokształcących Integracyjnych Nr 5 - wniosek - zadania powierzone z zakresu

problematyki osób niepełnosprawnych - Dz-l8,3025 .1 ,8.2012
_ Wspólnota Mieszkaniowa Budynku Szkolne 14 - chodnik prry ul. Andrzeja Struga - Dz-

l8.030.1.70.2012



-Wsp.MieszkaniowaNieruchomościos.Hutnicze4-remontchodnika_Dz.l8.030'1.14.2012
_ Z|iiT _ wyznaczenie i omakowanie zatoki postojowej w rejonie bloku nr 40 na os. Krakowiaków _ Dz_

18.030.1.73.2012
- Adrem .- utwaldzenie lragmentu po zieleńcu przy os. Na Skarpie 62 - Dz-l8,030,1,37 ,2012

- ZIKiT .- modemizacja wpustu ulicmego os. Zielone 17 -Dz-I8,030,1"78,2012
- ZIKiT .- wycięcie driew na os, Spółdzielczym 7 i os. Kolorowym 16 - Dz,|8,030,2,62,2012

- M. Ciężak - pismo Mulator SA - Dz-18.0120,1.136,201ż
_ zIKiT'.. opi;ia _ montaż stojaków rowerowych na os, Słonecmym _ Dz_ l8.0120.?,lż]l.2012

- ZIKiT -.. wolny wniosek zgłoszony na XX sesji - Dz-l8 ,0020,1,?0,2012
_ KHK S.A. _ prośba o wspłcie finansowe dla MoS KrakóW_Nowa Huta _ Dz_ l8.030.1.168.2012

-WydziałGospodarkiKomunalnejUMK_zadaniakompe.nsacyjne_Dz-l8.0120.1.251.20ll
_ Si pśp, Wydział Edukacji UMń, Gimnazjum nr 50 _ informacja o spotkaniu _ Dz_,l8.0l20.|,78.201'2

- ZlKiT .- lokalizacja ławek oraz koszy na śmieci - Dz,l8,030,2,22,2012
- Adrem - remont drogi wewnętrznej na os. Na SkaĘie 20 - Dz- l8,030,1,ó 1,2012

- Albion - remont chodnika os. Centrum A l0 - Dz-l8,030,1,64,2012

- PoLIMED - remont chodnika ul. Mościckiego - Dz-l8 .0ż0,2,125,2012

- Adfem - remont chodnika os. Stalowe 7 - Dz,18.030.1,68,20l2
_ ADM_EL _ uzupełnienie siatki ogrodzeniowej przy budynku na os. centrum A 7 _ Dz_l8.030.1.76.20l2

- Przedszkole nr l05 - prośba o budowę parkingu - Dz- 18,01ż0,2,1|7,2012
_ osp plrylasek Rusiećki _ usunięcie znaku drogowego z ul. Rzepakowej _ Dz_l8.030.1.63.20l2

- Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Pleszowskiej - remont ul. ostrów - Dz- 18 ,030,1"79,2012

- 21ę11- prośba o Źabudowę lampy oświetleniowej na ul. Branickiej - D z,l8,030,2,65,2012

Wlłriki głosowania:
Głosowało: 5 członków, za - 5 przeciw - 0, wstrzymało się - 0,

Ad. D
Zarząd de|egował radnych do prac w komisjach.

Ad. E.1
Przewodniczący omówił wolne wnioski złożone na XX sesji w dniu l8 czerwca 2012,

Ad,E.2
Zastępca PEewodniczącego Józef Szuba omówił sprawy zgłaszane przez mieszkańców,

Ad. E.3
członek zarządu Krystyna Jastrzębska omówiła sprawy zBłaszane przez mieszkańców,

Ad. E.4
członek zarządu Wiesława Zboroch omówiła sprawy zgłaszane przez mieszkńców,

Ad. E.5
Członek zarądu Mariusz Woda omówił sprawy zgłaszane przez mieszkańców,

Ad. F
Pźewodniczący plzedstawił kalendarium spotkań.

Ad. F
Następne posiedzenie Zarządu w dnru28 czerwca 2012 o godz. 16.30.

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokolant: Zalwietdził:Zatwlerdził:
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Pieczęć

Lista obecności

l.n. Imię i nazwisko Podpis
1. Stanisław Moryc (
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